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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 2/2011 
Caràcter: ordinària  
Data: 25 de febrer de 2011 
Horari: de 10:30 a les 12:45 h. 
Lloc: Sala de plens de la Paeria 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,   Paer en cap 
Marta Camps Torrens,    1a Tinent d'Alcalde 
Josep Presseguer Gené,   2on. Tinent d'Alcalde 
Montse Mínguez García,   3a Tinent d'Alcalde 
Montse Parra Albà,    4a Tinent d'Alcalde 
José Mª Alonso Fernández,   5è. Tinent d'Alcalde 
Dolors Arderiu Sabaté,   6a Tinent d'Alcalde 
Josep Barberà Morreres,   Regidor 
Oriol Yuguero Torres,    Regidor 
Jesús Castillo Cervelló,   Regidor 
Maria Rosa Ball Papiol,   Regidora 
Juan Gómez López,    Regidor 
Sara Mestres Llussà,    Regidora 
Luis Franco Bergua,    Regidor 
Neus Brocal Mañas,    Regidora 
Isidre Gavín Valls,    Regidor 
Alexis Guallar Tàsies,    Regidor 
Miquel Padilla Díaz,    Regidor 
Beatriu Obis Aguilar,    Regidora 
Montserrat Bertran Renaches,  Regidora 
Maria del Roser Rodríguez Ros,  Regidora 
M. José Horcajada Bell-lloch,  Regidora 
Montserrat Bergés Saura,   Regidora 
Francesc Mitjans Guardiola,   Regidor 
Ramon Camats Guàrdia,  Regidor 
Ismael Zapater Zapater,   Regidor 
Jesús Gutiérrez Bustillo,   Secretari 
Jordi Sanuy Vallés,    Interventor 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,   Tresorera 
Enrique Vicente Añaños,   Secretari general adjunt 
Montse Tomàs Pallerols,   Oficial Major 
 
Excusa la seva assistència: 
 
Enric Montanya Mias,    Regidor 
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ORDRE DEL DIA 
 
 
1.- APROVACIÓ DE LES ACTES CORRESPONENTS AL PLE ORDINARI DE 28-01-
2011 I AL PLE EXTRAORDINARI DEL DIA 21-12-2010 
 
Per unanimitat s‟acorda aprovar les actes corresponents al ple ordinari de 28 de gener de 
2011 i al ple extraordinari del dia 21 de desembre de 2010. 
 
 
2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L’ALCALDIA DES DEL 
DARRER PLE  
 
La corporació resta assabentada dels decrets dictats per l‟Alcaldia des del darrer Ple i 
que van del núm. 110 fins al núm. 901 (ambdós inclosos). 
 
 
3.- DONAR COMPTE ESPECÍFICA  D’UN DECRET D’ALCALDIA 
 
La corporació resta assabentada del Decret d‟Alcaldia de data 18-02-2011 pel qual es 
designa el Sr. Luís Rodríguez Herrero com a defensor de les persones grans de 
l‟Ajuntament de Lleida, que tindrà la consideració d‟adjunt al síndic de greuges de la 
Paeria. 
 
 
4.- RATIFICACIÓ DEL DECRET  D’INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA 

PLACA DE LA PAERIA A LA SOLIDARITAT A L’ESGLÉSIA EVANGÈLICA BAPTISTA 

DE LLEIDA 
 
Per unanimitat s‟acorda ratificar el decret d‟Alcaldia de data 31-01-2011, que en la seva 
part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents 
en l‟Església Evangèlica Baptista de Lleida,  per a la concessió al seu favor d‟una Placa 
de la Paeria a la solidaritat. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. M. Rosa Ball Papiol, regidora instructora de l‟expedient i al Sr. 
Carles Alsinet Mora, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l‟expedient. 
 
 
5.- RATIFICACIÓ DEL DECRET  D’INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA 
PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CULTURAL A L’ ORFEÓ LLEIDATÀ  
 
Per unanimitat s‟acorda ratificar el decret d‟Alcaldia de data 21-02-2011, que en la seva 
part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents 
en l‟Orfeó Lleidatà, per a la concessió al seu favor d‟una Placa de la Paeria al mèrit 
cultural o artístic. 
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2n. Nomenar a S.Sa. Montserrat Parra Albà, regidora instructora de l‟expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l‟expedient. 
 
 
6.- RATIFICACIÓ DEL DECRET  D’INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA 
PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CULTURAL A LA JOIERIA LAVAQUIAL 
 
Per unanimitat s‟acorda ratificar el decret d‟Alcaldia de data 18-02-2011, que en la seva 
part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents 
en Joieria Lavaquial, per a la concessió al seu favor d‟una Placa de la Paeria al mèrit 
cultural o artístic. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Montserrat Parra Albà, regidora instructora de l‟expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l‟expedient. 
 
 
7.- RATIFICACIÓ DEL DECRET  D’INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA 
PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CIENTÍFIC I INVESTIGADOR A ACTEL 
 
Per unanimitat s‟acorda ratificar el decret d‟Alcaldia de data 22-02-2011, que en la seva 
part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en ACTEL SCCL, per a la concessió al seu favor d‟una Placa de la Paeria al 
mèrit científic o investigador. 
 
2n. Nomenar a S. Josep Barberà Morreres, Regidor de Medi Ambient i Horta instructor de 
l‟expedient i a la senyora Esther Fanlo Grasa, secretaria, per tal que procedeixin a la 
tramitació de l‟expedient. 
 
 
8.- RATIFICACIÓ DEL DECRET  D’INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA 
PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CIENTÍFIC I INVESTIGADOR A L’IRTA 
 
Per unanimitat s‟acorda ratificar el decret d‟Alcaldia de data 15-02-2011, que en la seva 
part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en l‟Institut de Recerca i Tecnologia Agroalimentàries, per a la concessió al 
seu favor d‟una Placa de la Paeria al mèrit científic i investigador. 
 
2n. Nomenar a S. Sa. Josep Presseguer I Gené, Regidor instructor de l‟expedient i al Sr. 
Ignacio Compans Mateo, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l‟expedient 
 
 
9.- RATIFICACIÓ DEL DECRET  D’INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA 
PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CULTURAL AL CENTRE DE TITELLES DE LLEIDA 
 
Per unanimitat s‟acorda ratificar el decret d‟Alcaldia de data 18-02-2011, que en la seva 
part dispositiva diu: 
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1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents 
en el Centre de Titelles de Lleida, per a la concessió al seu favor d‟una Placa de la Paeria 
al mèrit cultural o artístic. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Montserrat Parra Albà, regidora instructora de l‟expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l‟expedient. 
 
 
10.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE 
LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT  EDUCATIU A L’IES MARIUS TORRES 
 
Per unanimitat s‟acorda ratificar el decret d‟Alcaldia de data 21-02-2011, que en la seva 
part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents 
en l‟IES Marius Torres,  per a la concessió al seu favor d‟una Placa de la Paeria al mèrit 
educatiu. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Jesús Castillo i Cervelló, regidor instructor de l‟expedient i a la Sra. 
Alba Bosch i Meda, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de l‟expedient. 
 
 
11.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE 
LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CULTURAL O ARTÍSTIC A LA COMUNITAT DE 
PARES MERCEDARIS- PARRÒQUIA MARE DE DEU DE LA MERCÈ 
 
Per unanimitat s‟acorda ratificar el decret d‟Alcaldia de data 21-02-2011, que en la seva 
part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents  de la Comunitat de Pares Mercedaris-Parròquia Mare de Déu de La Mercè 
per a la concessió al seu favor d‟una  Placa de la Paeria al mèrit cultural o artístic. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Montserrat Parra Albà, Regidora instructora de l‟expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l‟expedient. 
 
 
12.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE 
LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT  CULTURAL A L’ESBART DANSAIRE SÍCORIS 
“ BALLET CIUTAT DE LLEIDA” 
 
Per unanimitat s‟acorda ratificar el decret d‟Alcaldia de data 17-02-2011, que en la seva 
part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en l‟Esbart Dansaire Sícoris “ Ballet Ciutat de Lleida”, per a la concessió al 
seu favor d‟una  Placa de la Paeria al mèrit cultural o artístic. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Montserrat Parra Albà, Regidora instructora de l‟expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l‟expedient. 
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13.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE 
LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT  CULTURAL A RADIO POPULAR DE LLEIDA 
(COPE LLEIDA) 
 
Per unanimitat s‟acorda ratificar el decret d‟Alcaldia de data 17-02-2011, que en la seva 
part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en Radio Popular de Lleida (COPE Lleida), per a la concessió al seu favor 
d‟una  Placa de la Paeria al mèrit cultural o artístic. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Montserrat Parra Albà, Regidora instructora de l‟expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l‟expedient. 
 
 
14.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE 
LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CULTURAL A EL SIDRAL, COMPANYIA DE 
TEATRE 
 
Per unanimitat s‟acorda ratificar el decret d‟Alcaldia de data 18-02-2011, que en la seva 
part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en El Sidral, per a la concessió al seu favor d‟una  Placa de la Paeria al mèrit 
cultural o artístic. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Montserrat Parra Albà, Regidora instructora de l‟expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l‟expedient. 
 
 
15.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE 
LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT  ESPORTIU A PENYA BARCELONISTA DE 
LLEIDA I PROVÍNCIA 
 
Per unanimitat s‟acorda ratificar el decret d‟Alcaldia de data 18-02-2011, que en la seva 
part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents 
en la Penya Barcelonista de Lleida i Província, per a la concessió al seu favor d‟una 
Placa de la Paeria al mèrit esportiu. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. José M. Alonso Fernández, regidor instructor de l‟expedient i al Sr. 
Carles Alsinet Mora, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l‟expedient. 
 
 
16.- DESIGNACIÓ D’UN MEMBRE DEL CONSELL RECTOR DE L’IMO A PROPOSTA 
DEL GRUP MUNICIPAL DEL PP 
 
Atesa la proposta presentada per  la portaveu del  grup municipal  del PP, per unanimitat 
s'acorda aprovar la següent proposta d'Alcaldia: 
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1r. El cessament del Sr.  José Daniel Valle Gómez com a membre del Consell Rector de 
l‟organisme autònom Institut Municipal d‟Ocupació Salvador Seguí de Lleida, a qui 
s‟agraeix la tasca prestada en el si de l‟organisme autònom.  
 
2n. Designar el Sr. Pau Pintó Torné, amb DNI 40788688M, com a membre del Consell 
Rector de l‟organisme autònom Institut Municipal d‟Ocupació Salvador Seguí de Lleida,  a 
proposta del grup municipal del PP, en substitució del Sr. Valle.  
 
3r. Notificar aquest acord a les persones afectades i als òrgans de govern i la secretaria 
de l‟Institut Municipal d‟Ocupació Salvador Seguí de Lleida, als efectes legals oportuns. 
 
 
17.- DESIGNACIÓ D’UN CONSELLER GENERAL PER A L’ASSEMBLEA DE LA 
CAIXA D’ESTALVIS LAIETANA 
 
Atès l'escrit enviat pel president de la Caixa d'Estalvis Laietana, de data 31 de gener 
d'enguany, en el qual comunica que correspon a la nostra corporació municipal la 
designació d‟un Conseller General que s‟incorporarà a l‟Assemblea General de la 
Institució. 
 
Vista la proposta d'Alcaldia, per unanimitat s'acorda: 
 
1r. La designació del Sr. Josep Farrero i Jordana, amb DNI número 40.844.172-J,  com a 
conseller general de la de la Caixa d‟Estalvis Laietana, en representació de l‟Ajuntament 
de Lleida, de conformitat amb la petició formulada per la Presidència de l‟entitat relativa a 
la renovació de consellers que s‟efectuarà durant l‟any 2011.  
 
2n. La designació del Sr. Jordi Sanuy i Vallès, amb DNIO número 43.727.226-V,  com a 
suplent de conseller general de la de la Caixa d‟Estalvis Laietana, en representació de 
l‟Ajuntament de Lleida, de conformitat amb la petició formulada per la Presidència de 
l‟entitat relativa a la renovació de consellers que s‟efectuarà durant l‟any 2011. 
 
3r. D‟aquesta resolució es donarà trasllat a les persones interessades i a la Caixa 
d‟Estalvis Laietana als efectes legals oportuns.  
 
 
18.- DESIGNACIÓ DELS REPRESENTANTS DELS TREBALLADORS QUE 
FORMARAN PART COM A VOCALS EN ELS CONSELLS RECTORS DELS  
ORGANISMES AUTÒNOMS 
 
Vista la proposta del cap de Servei de Recursos Humans, per unanimitat s‟acorda: 
 
La designació dels representants dels treballadors que formaran part com a vocals en els 
consells rectors dels organismes autònoms que s‟indiquen a continuació: 
 

ORGANISME JUNTA PERSONAL COMITÈ  EMPRESA 

Institut Municipal d‟Educació Iolanda Puig Caja  Genoveva Suay Victoria 

Institut Municipal d‟Acció 
Esportiva 

Josep Romero Arias Jesús Cienfuegos 
Contreras 

Institut Municipal d‟Acció Cultural Antoni Jiménez Martínez Gerard Curcó Bertral 
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Institut Municipal de Comerç, 
Mercats i Consum 

Iolanda Giménez Ruiz Genoveva Suay Victoria  

Institut Municipal d‟Ocupació Jesús Cienfuegos 
Gómez 

Jesús Cienfuegos 
Contreras 

Institut Municipal d‟Informàtica Antonia Benet Ibáñez Montse González Ferrera 

 
 
19.- CONVENI MARC DE COOPERACIÓ ENTRE LES CIUTATS DE BARCELONA I 
LLEIDA EN MATÈRIA DE PROMOCIÓ ECONÒMICA 
 
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d‟Economia Promoció Econòmica i 
Cooperació Territorial, per unanimitat s‟acorda: 
 
Ratificar el conveni marc de cooperació entre les ciutats de Barcelona i Lleida en matèria 
de promoció econòmica, signat en data 3 de febrer de 2011.  
 
 
20.- ESTATUTS DE L’ORGANISME AUTÒNOM LOCAL (IMECE) 
 
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d‟Economia Promoció Econòmica i 
Cooperació Territorial, amb 22 vots a favor dels grups municipals PSC, CIU i el regidor no 
adscrit,  2 vots en contra del Grup Municipal d‟ERC i 2 abstencions dels grups municipals 
ICV-EUiA i PP s‟acorda: 
 
1r. Aprovar inicialment els Estatuts de l‟Institut Municipal d‟Educació, Cultura i Esports 
(IMECE)  amb la redacció que consta a l‟expedient. 
 
L‟IMECE es constitueix com a organisme autònom local, i és el resultat de la fusió de 
l„Institut Municipal d‟Educació, l‟Institut Municipal d‟Acció Cultural i l‟Institut Municipal 
d‟Acció Esportiva, en els quals se subroga a tots els efectes. 
 
2n. Sotmetre l‟expedient a informació pública, durant el termini de 30 dies hàbils, 
mitjançant publicació al Butlletí Oficial de la Província de Lleida (BOPL), el Diari Oficial de 
la Generalitat de Catalunya (DOGC), al tauler d‟anuncis de l‟Ajuntament i en qualsevol 
altre mitjà que es consideri adient. 
 
Durant aquest termini les persones interessades podran examinar l‟expedient i presentar 
les  al·legacions i suggeriments que considerin adients.  
 
3r. Aprovat definitivament l‟expedient es publicarà el text íntegre dels estatuts al BOPL i 
una referència d‟aquesta publicació al DOGC. 
 
Així mateix es trametrà la documentació necessària a la Direcció General d‟Administració 
Local del Departament de Governació i Administracions Públiques perquè procedeixi a la 
seva inscripció a la secció 8a. del registre d‟ens locals de Catalunya, tal com preveu el 
DECRET 139/2007, de 26 de juny.  
 
4t. Facultar l‟alcalde per realitzar els tràmits que calguin per al desplegament i execució 
d‟aquests acords. 
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21.- CANVI TITULARITAT DE LA CONCESSIÓ DEL PÀRQUING BLAS INFANTE A 
FAVOR DE ESCAPARK ESTACIONAMIENTOS, S.L. 
 
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d‟Economia Promoció Econòmica i 
Cooperació Territorial, per unanimitat s‟acorda: 
 
1r. Comunicar a l‟empresa ESCAPARK S.L. que l„Ajuntament de Lleida manifesta la seva 
conformitat a que sigui considerada com a beneficiària de l‟operació efectuada, als 
efectes del que disposa l‟article 112.6 del Text Refós de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques.    
 
2n. Comunicar a l‟empresa ESCAPARK S.L. que queda subrogada en tots els drets i 
deures inherents a la transmissió de branca d‟activitat pel que fa a la concessió del 
pàrquing de la Plaça Blas Infante, establerts al contracte subscrit entre l‟Ajuntament de 
Lleida i l‟empresa ESTACIONAMIENTOS Y SERVICIOS S.A. en data 26 de gener de 
2004, i en especial a l‟assumpció de l‟obligació de pagament del cànon anual establert.   
 
3r. Autoritzar la signatura d‟un document de formalització de la concessió de l‟explotació 
del pàrquing de la Plaça Blas Infante a favor de l‟empresa ESCAPARK S.L. 
 
 
22.-CONCESSIÓ DE BONIFICACIÓ IMPOST DE CONSTRUCCIONS, 
INSTAL·LACIONS I OBRES A LA UNIVERSITAT DE LLEIDA 
 
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d‟Economia Promoció Econòmica i 
Cooperació Territorial, per unanimitat s‟acorda: 
 
Aprovar la bonificació del 50% de la quota de l‟impost sobre Construccions, Instal·lacions 
i Obres a la Universitat de Lleida (exp. 2/2010 d‟obres majors), de l‟edifici de l‟ETSEA a 
l‟av. Alcalde Rovira Roure, 175; resultant una quota a liquidar de 9.617,35 € ( 50% s/ 
19.234,70 €). 
 
 
23.-CONCESSIÓ DE BONIFICACIÓ IMPOST DE CONSTRUCCIONS, 
INSTAL·LACIONS I OBRES A LA COMUNITAT DE PROPIETARIS C/ CANONGE 
BRUGULAT, 26 
 
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d‟Economia Promoció Econòmica i 
Cooperació Territorial, per unanimitat s‟acorda: 
 
Aprovar la bonificació del 50% de la quota de l‟impost sobre Construccions, Instal·lacions 
i Obres a la Comunitat de Propietaris C/ Canonge Brugulat, 26 (exp. 231/2010 d‟obres 
majors), de l‟edifici del C/ Canonge Brugulat, 26; resultant una quota a liquidar de 932,43 
€ ( 50% s/ 1.695,34 €).   
 
 
24.-CONCESSIÓ DE BONIFICACIÓ IMPOST DE CONSTRUCCIONS, 
INSTAL·LACIONS I OBRES A LA COMUNITAT DE PROPIETARIS C/ CANONGE 
BRUGULAT, 28 
 
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d‟Economia Promoció Econòmica i 
Cooperació Territorial, per unanimitat s‟acorda: 
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Aprovar la bonificació del 50% de la quota de l‟impost sobre Construccions, Instal·lacions 
i Obres a la Comunitat de Propietaris C/ Canonge Brugulat, 28 (exp. 230/2010 d‟obres 
majors), de l‟edifici del C/ Canonge Brugulat, 28; resultant una quota a liquidar de 
1.580,77 € ( 50% s/ 2.874,14 €).   
 
 
25.- APROVACIÓ DE LA PRORROGA DE LES BASES ESPECIFIQUES DE LES 
DIFERENTS LÍNIES SUBVENCIONADORES  DE LA REGIDORIA DE SERVEIS 
PERSONALS I SALUT PÚBLICA DE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA, I PROPOSTA 
D’APROVACIÓ DE LA CONVOCATÒRIA DE SUBVENCIONS D’AQUESTES LÍNIES 
PER A L’ANY 2011 
 
Vista la proposta del gerent de Serveis a les Persones, per unanimitat s‟acorda:  
 
1r. Aprovar la pròrroga de les bases específiques de les següents línies 
subvencionadores de la regidoria de Serveis Personals i Salut Pública, línies incloses en 
el  “Pla estratègic de subvencions de l‟Ajuntament de Lleida 2008-2010”, prorrogat 
mitjançant les Bases d‟execució del pressupost municipal per al 2011.  
 

1. Ajuts a projectes adreçats a la Gent Gran : 12.000 €  amb càrrec a la partida 05-
2310-489.01 

 
2. 2 Ajuts a projectes de prevenció de les situacions de risc de la infància : 16.500€  

amb càrrec a la partida 05-2310-489.01 
 

3. Ajuts a projectes d‟atenció a les persones amb discapacitats i/o dependència: 
12.000€ amb càrrec a la partida 05-2310-489.01   

 
4. Ajuts a projectes de prevenció i reinserció en drogodependència: 7.500€ amb 

càrrec a la partida 05-2310-489.01 
 

5. Ajuts a projectes per a la inclusió de persones i col·lectius en situació de 
vulnerabilitat social: 23.300€ amb càrrec a la partida 05-2310-489.01 

 

6. Ajuts a projectes de promoció i protecció de la salut i sensibilització envers la salut 
pública: 9.732,67 € amb càrrec a la partida 05-3130-489.01 

 
7. Ajuts per a les entitats socials per a la provisió de béns i serveis de primera 

necessitat: 60.000 € amb càrrec a la partida 05-2310-489.04 
 

8. Ajuts al transport adaptat: 36.000€ amb càrrec a la partida 05-2310-489.01 
 
2n. Aprovar la convocatòria pública de les esmentades línies subvencionadores per a 
l‟any 2011 que tindran un termini de presentació de sol·licituds  d‟un mes des de 
l‟endemà de la publicació d‟aquestes bases i de la convocatòria al Butlletí Oficial de la 
Província.  
 
3r. Aprovar el nomenament de l‟Òrgan Instructor de les línies subvencionadores de 
Serveis Personals i Salut Pública en la persona de la regidora Sra. Mª. Rosa Ball Papiol. 
 
4t. Aprovar el nomenament dels membres que formen la Comissió Avaluadora de les 
línies subvencionadores de Serveis Personals i Salut Pública: 



 
 

 10 

La Comissió Avaluadora estarà formada per: 
 
Sr. Carles Alsinet i Mora  Gerent de Serveis a les Persones 
Sra. Marta Feixa Pàmpols  Cap de Serveis de Programes especialitzats 
Sra. Mercè Tor Palau  Cap de Secció de Salut Pública 
Sra. Pilar Planella de Rubinat Cap de UT de Gent Gran 
Sra. Lluïsa Conejos Ara  Cap de UT de Drogodependència 
Sra. Aida Cereijo Reche  Responsable l‟Àrea persones amb Discapacitats 
Sr. Joan Canut Roig  Cap de UT lluita Contra la Pobresa i Exclusió Social 
Sra. Isabel Prat Corretge  Cap de UT d`infància 
 
5è. Es delega expressament en la Junta de Govern Local i en l‟Alcaldia (indistintament) la 
resolució de qualsevol al·legació o reclamació en relació a les bases específiques, així 
com per l‟adopció de les mesures pertinent en relació a una eventual modificació en el 
termini de presentació de sol·licituds.  
 
 
26.- APROVACIÓ DEL CANVI DE NOM DE L'ESCOLA BRESSOL DE MARIOLA, PEL 
NOM D'ESCOLA BRESSOL PARC DE GARDENY 
 
Vist l‟informe-proposta de la cap de Secció de Gestió de Centres, on es proposa el canvi 
de nom de l‟Escola Bressol Municipal Mariola, que diu: 
 
“El mes de setembre de 2010 s‟ha realitzat el trasllat i ampliació de l‟escola bressol 
Mariola al carrer onze de setembre 76, dins de la zona anomenada parc de gardeny. 
Actualment l‟escola bressol segons Addenda al Conveni entre el Departament d‟Educació 
de la Generalitat de Catalunya i l‟Ajuntament de Lleida de creació d‟una Escola Bressol 
Pública de titularitat Municipal signada el 28 d‟octubre de 2010 hi figura: 
 

     Codi de centre 25008492 
Denominació Genèrica Escola bressol pública 

  Denominació Específica Mariola 
 
Atès que segons l‟article 7 del decret 282/2006 de data 4 de juliol pel qual es regulen el 
primer cicle de l‟educació infantil i els requisits dels centres aprovat pel DOG 4670 de 
data 6/07/2006 totes les llars d‟infants tenen una denominació especifica que les 
singularitza en l‟àmbit del municipi on estan ubicades. 
 
Atès que l‟Ajuntament de Lleida és el titular del centre i que la denominació específica 
“Mariola” no singularitza l‟escola bressol en la seva ubicació actual” 
 
Vista la proposta del Consell Rector de l‟Institut Municipal d‟Educació, per unanimitat 
s‟acorda: 
 
1r. Que l‟escola bressol publica Mariola passi a denominar-se escola bressol pública Parc 
de Gardeny. 
 
2n. Donar compte al Departament d‟Educació de la Generalitat de Catalunya del canvi de 
nom. 
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27.- APROVACIÓ DE LA PRÒRROGA DE LES BASES ESPECÍFIQUES PER A 
PROJECTES DE PROMOCIÓ DE LA INFÀNCIA DE LA REGIDORIA D'EDUCACIÓ I 
ATENCIÓ A LA INFÀNCIA DE L'AJUNTAMENT DE LLEIDA, I PROPOSTA 
D'APROVACIÓ DE LA CONVOCATÒRIA DE SUBVENCIONS D'AQUESTA LÍNIA PER 
A L'ANY 2011 
 
Vista la proposta regidor d‟Educació i Atenció a la Infància, amb 20 vots a favor dels 
grups municipals de PSC, PP, ERC, ICV-EUiA i el regidor no adscrit i 6 abstencions del 
Grup Municipal de CIU s‟acorda: 
 
1r. Aprovar la pròrroga de les bases específiques de la línia subvencionadora de la 
regidoria d‟Educació i Atenció a la Infància per a Projectes de promoció de la infància 
inclosa en el “Pla estratègic de subvencions de l‟Ajuntament de Lleida 2008-2010” 
prorrogat mitjançant les Bases d‟execució del pressupost municipal per al 2011. 
  
2n. Aprovar la convocatòria pública de les subvencions per un import de 6.300 € a càrrec 
de la partida 05.232.148.901 per a projectes de promoció de la infància de la regidoria 
d‟Educació i Atenció a la Infància que tindran un termini de presentació de sol•licituds 
d‟un mes des de l‟endemà de la publicació d‟aquestes bases i de la convocatòria al 
Butlletí Oficial de la Província. 
 
3r. Aprovar el nomenament de l‟Òrgan Instructor de la present convocatòria de 
subvencions de la regidoria d‟Educació i Atenció a la Infància i l‟institut Municipal 
d‟Educació en la persona del regidor Sr. Jesús Castillo Cervelló. 
 
4t. Aprovar el nomenament dels membres que formen la Comissió Avaluadora 
d‟aquestes subvencions de la regidoria d‟Educació i Atenció a la Infància i de l‟Institut 
Municipal. 
 
Aquesta Comissió Avaluadora estarà formada per: 
 
Sra. Alba Bosch Meda                               Directora de l‟IME 
Sr. Joan Ballesté Almacellas                     Cap de Secció Socioeducativa 
Sra. Àngels Adrover Villanueva                 Tècnica d‟Infància 
 
Es delega expressament en la Junta de Govern Local i en l‟Alcaldia (indistintament) la 
resolució de qualsevol al·legació o reclamació en relació a l‟adopció de les mesures 
pertinent en relació a una eventual modificació en el termini de presentació de sol·licituds. 
 
 
28.- APROVACIÓ DE LA PRÒRROGA DE LES BASES ESPECÍFIQUES DE LA LÍNIA 
SUBVENCIONADORA DE LA REGIDORIA DE JOVENTUT DE L’AJUNTAMENT DE 
LLEIDA I PROPOSTA D’APROVACIÓ DE LA CONVOCATÒRIA DE SUBVENCIONS 
PER A L’ANY 2011 DE LA LÍNIA SUBVENCIONADORA DE LA REGIDORIA DE 
JOVENTUT DE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA 
 
Vista la proposta del gerent de Serveis a les Persones, per unanimitat s‟acorda:  
 
1r. Aprovar la pròrroga de les bases específiques de la línia subvencionadora de la 
Regidoria de Joventut, línia inclosa en el “Pla estratègic de subvencions de l‟Ajuntament 
de Lleida 2008-2010”, prorrogat mitjançant les Bases d‟execució del pressupost municipal 
per al 2011. 
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 Línia 13: Ajuts a projectes adreçats a entitats juvenils: 9.000 €,  amb càrrec a la partida 
05.2322.489,01 
 
2n. Aprovar la convocatòria pública de l‟esmentada línia subvencionadora per a l‟any 
2011 que tindrà un termini de presentació de sol·licituds d‟un mes des de l‟endemà de la 
publicació d‟aquestes bases i de la  convocatòria al Butlletí Oficial de la Província. 
 
3r. Aprovar el nomenament de l‟Òrgan Instructor de la línia subvencionadora de la 
Regidoria de Joventut en la persona del regidor Sr. Oriol Yuguero i Torres. 
 
4t. Aprovar el nomenament dels membres que formen la Comissió Avaluadora de la línia 
subvencionadora de la Regidoria de Joventut: 
 
La comissió Avaluadora estarà formada per: 
 
Sr. Carles Alsinet i Mora  Gerent de Serveis a les Persones 
Sra. Emília Corona Calvet  Cap de Secció de  Joventut 
Sra. Elena Aranda Dolcet  Cap U.T. d‟Associacionisme i Participació Juvenil 
Sra. Gemma Domingo Llobet Cap U.T. d‟Informació Juvenil 
Sr. Juanjo Rodríguez Ruiz  Cap U.T. de Lleure i Cultura Juvenil 
 
5è. Es delega expressament en la Junta de Govern Local i en l‟Alcaldia (indistintament) la 
resolució de qualsevol al·legació o reclamació en relació les bases específiques, així com 
per l‟adopció de les mesures pertinents  en relació a una eventual modificació en el 
termini de presentació de sol·licituds.  
 
 
29.- APROVACIÓ DE LA PRÒRROGA DE LES BASES ESPECÍFIQUES DE 
DIFERENTS  LÍNIES SUBVENCIONADORES DE LA REGIDORIA DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA DE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I PROPOSTA D’APROVACIÓ DE LA 
CONVOCATÒRIA DE SUBVENCIONS D’AQUESTES LÍNIES PER A L’ANY 2011 
 
Vista la proposta del gerent de Serveis a les Persones, amb 19 vots a favor dels grups 
municipals del PSC, ERC, ICV-EUiA i el regidor no adscrit i  7 abstencions dels grups 
municipals de CIU i PP, s‟acorda:  
 
 
1r. Aprovar la pròrroga de les bases específiques de les següents línies 
subvencionadores de la regidoria de Participació Ciutadana,  línies incloses en el “Pla 
estratègic de subvencions de l‟Ajuntament de Lleida 2008-2010”, prorrogat mitjançant les 
Bases d‟execució del pressupost municipal per al 2011. 
 

1. Ajuts a projectes d‟entitats veïnals : 148.628 €  amb càrrec a la partida 05-9240-
489.01; 30.000 € amb càrrec a la partida 79-3340-489.00; 3.000 € amb càrrec a la 
partida 05-2310-489.01; 17.000 € amb càrrec a la partida 05-3400-489.01  

 
2. Ajuts a projectes de cases regionals (comunitats de l‟exterior) : 30.037 €  amb 

càrrec a la partida 05-9240-489.01 
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2n.  Aprovar la convocatòria pública de les esmentades línies subvencionadores per a 
l‟any 2011 que tindran un termini de presentació de sol·licituds d‟un mes des de l‟endemà 
de la publicació d‟aquestes bases i de la convocatòria al Butlletí Oficial de la Província. 
 
3r. Aprovar el nomenament de l‟Òrgan Instructor de les línies subvencionadores de 
Participació Ciutadana en la persona del regidor Sr. Joan Gómez López. 
 
4t. Aprovar el nomenament dels membres que formen la Comissió Avaluadora de les 
línies subvencionadores de Participació Ciutadana. 
 
La Comissió Avaluadora estarà formada per: 
 
Ajuts a projectes d‟entitats veïnals: 
Sr. Josep Pons i Camps  Cap d‟Acció Participativa 
Sr. Paco Colomina Jordana  Cap UT d‟Admin. i Gestió de Centres Cívics 
i 2 representants de la FAV 
 
Ajuts a projectes de cases regionals: 
Sr. Josep Pons i Camps  Cap d‟Acció Participativa 
Sra. Núria Domenech Rates  Cap de UT de Participació Ciutadana 
i 1 representant de la Federació de Cases Regionals 
 
5è. Es delega expressament en la Junta de Govern Local i en l‟Alcaldia (indistintament) la 
resolució de qualsevol al·legació o reclamació en relació a les bases específiques, així 
com per l‟adopció de les mesures pertinent en relació a una eventual modificació en el 
termini de presentació de sol·licituds.  
 
 
30.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L’AJUNTAMENT DE 
LLEIDA I LA COORDINADORA D’ONGD I ALTRES MOVIMENTS SOLIDARIS DE 
LLEIDA PER A L’IMPULS D’ESPAIS DE COORDINACIÓ I PARTICIPACIÓ DEL TEIXIT 
SOLIDARI A LES TERRES DE LLEIDA 2011 
 
Vista la proposta de la tècnica en Cooperació Internacional, per unanimitat s‟acorda: 
 
1r. L‟aprovació del Conveni de col·laboració entre l‟Ajuntament de Lleida i la 
Coordinadora d‟ONGD i altres Moviments Solidaris de Lleida per a l‟impuls d‟espais de 
coordinació i participació del teixit solidari a les terres de Lleida, amb les característiques 
següents per a l‟any 2011: 
 

Subvenció: 12.000€ 

Proveïdor:  Coordinadora d‟ONGD i altres Moviments Solidaris de 
Lleida 

NIF G-25562620 

Partida: 05/2323/490.02 

 
2n. És lliurarà una bestreta del 100% de l‟esmentada quota dintre del primer trimestre 
d‟aquest any, d‟acord amb les disponibilitats de tresoreria. 
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3r. Les justificacions es faran conforme disposa les Bases d‟Execució del Pressupost 
Municipal per a l‟exercici de 2011. 
 
 
31.- APROVACIÓ DE LA CONVOCATÒRIA DE SUBVENCIONS  DE LA LÍNIA 
SUBVENCIONADORA PER LA CONCESSIÓ D’AJUTS A PROJECTES 
D’EMERGÈNCIA I ACCIÓ HUMANITÀRIA   2011 DE LA REGIDORA DE DRETS 
CIVILS, COOPERACIÓ I IMMIGRACIÓ  DE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA 
 
Vista la proposta de la tècnica en Cooperació Internacional, per unanimitat s‟acorda: 
 
1r. L‟aprovació de la pròrroga de les Bases específiques de la línia subvencionadora per 
la concessió d‟ajuts a projectes d‟emergència i acció humanitària   2011 de la Regidora 
de Drets Civils, Cooperació i Immigració  de l‟Ajuntament de Lleida, línies incloses en el  
“Pla estratègic de subvencions de l‟Ajuntament de Lleida 2008-2010”, prorrogat 
mitjançant les Bases d‟execució del pressupost municipal per al 2011.  
 
2n. Aprovar la convocatòria pública de l‟esmentada línia subvencionadora per a l‟any 
2011, amb un total de  24.000 €  amb càrrec a la partida 05-2323-490.00, que tindran un 
termini de presentació de sol·licituds   fins al 30 de novembre de 2011, des de l‟endemà 
de la publicació d‟aquestes bases i de la convocatòria al Butlletí Oficial de la Província.  
 
3r. Aprovar el nomenament de l‟Òrgan Instructor de les línies subvencionadores De Drets 
Civils, Cooperació i Immigració,  en la persona de la regidora Sra. Ma. Rosa Ball Papiol i 
la Comissió Tècnica avaluadora serà el Comitè d‟Emergència i Acció Humanitària del 
Consell Mixt de Cooperació. 
 
4t. Es delega expressament en la Junta de Govern Local i en l‟Alcaldia (indistintament) la 
resolució de qualsevol al·legació o reclamació en relació a aquesta convocatòria, així 
com per l‟adopció de les mesures pertinent en relació a una eventual modificació en el 
termini de presentació de sol·licituds. 
 
 
32.- APROVACIÓ DE LA PRÒRROGA DE LES BASES ESPECÍFIQUES I DE LA 
CONVOCATÒRIA 2011 PER A LA CONCESSIÓ D’AJUTS A PROJECTES 
D’ENTITATS DE DONES AMB PERSONALITAT JURÍDICA PRÒPIA DE LA 
REGIDORIA DE POLÍTIQUES D’IGUALTAT 
 
Vista la proposta del gerent de Serveis a les Persones, per unanimitat s‟acorda:  
 
1r. Aprovar  la pròrroga de les bases específiques de la línia subvencionadora de la 
regidoria de Polítiques d‟Igualtat, línia inclosa en el  “Pla estratègic de subvencions de 
l‟Ajuntament de Lleida 2008-2010”, prorrogat mitjançant les Bases d‟execució del 
pressupost municipal per al 2011.  
 
2n. L‟import global dels ajuts compresos en la present convocatòria per a l‟any 2011, serà 
de 8.400 €, a càrrec de la partida 05.2324.489.01. Les convocatòries d‟anys posteriors 
fixaran les quantitats de dotació corresponents, segons els previst en cadascun dels 
pressupostos municipals 
 
3r. Aprovar el nomenament de l‟Òrgan Instructor de la línia subvencionadora de la 
regidoria de Polítiques d‟Igualtat en la persona de la  regidora Sra. Neus Brocal Mañas. 
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4t. Aprovar la composició de la Comissió Avaluadora, integrada per: 
 

Sr. Carles Alsinet Mora. Gerent de Serveis a les Persones  
Sra. Sílvia Puertas Novau. Cap Unitat Tècnica de la Regidoria de Polítiques d‟Igualtat  
Una persona en representació del moviment associatiu de dones del municipi de 
Lleida 

 
5è. Es delega expressament en la Junta de govern local i en l‟Alcaldia (indistintament) la 
resolució de qualsevol al·legació o reclamació en relació a l‟adopció de les mesures 
pertinent i en relació a una eventual modificació en el termini de presentació de 
sol·licituds 
 
 
33.- APROVACIÓ DE LES BASES I CONVOCATÒRIA DE LA VII BECA DE RECERCA 
CRISTINA DE PIZÁN 
 
Vista la proposta del gerent de Serveis a les Persones, per unanimitat s‟acorda:  
 
1r. Aprovació de les bases específiques de la VII Beca de Recerca Cristina de Pizan. 
 
2n. Aprovació de la convocatòria de la VII Beca de Recerca Cristina de Pizan, amb un 
import total de 4.500,00€. 
 
 
34.- APROVACIÓ DE LES BASES I LA CONVOCATÒRIA DEL V PREMI MILA DE 
PERIODISME PER A LA IGUALTAT DE GÈNERE A LLEIDA 
 
Vista la proposta del gerent de Serveis a les Persones, per unanimitat s‟acorda:  
 
1r. Aprovació de les bases específiques del V Premi Mila de Periodisme per a la igualtat 
de gènere a Lleida. 
 
2n. Aprovació de la convocatòria del V Premi Mila de Periodisme per a la igualtat de 
gènere a Lleida, amb un import total de 6.000,00€. 
 
 
35.- APROVACIÓ DE LES BASES I PRIMERA CONVOCATÒRIA DE 2011 PER A LA 
CONCESSIÓ DE MICROCRÈDITS PER AFAVORIR L’AUTOOCUPACIÓ FEMENINA I 
LA CREACIÓ D’EMPRESES PROMOGUDES PER DONES 
 
Vista la proposta del gerent de Serveis a les Persones, per unanimitat s‟acorda:  
 
1r. L‟aprovació de la pròrroga de les bases per l‟any 2011 de microcrèdits per a afavorir 
l‟autoocupació femenina i la creació d‟empreses promogudes per dones de la Regidoria 
de Polítiques d‟Igualtat, segons la línia subvencionadora contemplada en el  “Pla 
estratègic de subvencions de l‟Ajuntament de Lleida 2008-2010”, prorrogat mitjançant les 
Bases d‟execució del pressupost municipal per al 2011.  
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2n. L‟aprovació de la primera convocatòria de microcrèdits per a afavorir l‟autoocupació 
femenina i la creació d‟empreses promogudes per dones de la Regidoria de Polítiques 
d‟Igualtat. Aquesta tindrà un termini de presentació de sol·licituds  d‟un mes des de 
l‟endemà de la publicació d‟aquestes bases i de la convocatòria al Butlletí Oficial de la 
Província.  
 
3r. L‟import de la primera convocatòria per a la concessió de microcrèdits per afavorir 
l‟autoocupació femenina i la creació d‟empreses promogudes per dones per a l‟any 2011 
és de 400.000 € amb càrrec a la partida 05.2324.83100. 
 
Hi podrà haver més d‟una convocatòria anual si, un cop resolta la primera convocatòria hi 
hagués romanent. 
 
4t. Aprovar el nomenament de l‟Òrgan Instructor d‟aquesta línia subvencionadora de la 
regidoria de Polítiques d‟Igualtat en la persona de la regidora Sra. Neus Brocal Mañas. 
 
5è. Aprovar el nomenament de les persones que integren la comissió tècnica avaluadora: 
 
Sr. Carles Alsinet Mora, Gerent de Serveis a les Persones 
Sr. Josep Reig Puig, Gerent del Consorci de Promoció Econòmica de Lleida 
Sr. Bernardo Soler Solana tècnic de Promoció Econòmica 
Sra. Marissa Benitez Florejachs, tècnica de Promoció econòmica 
Sra. Sílvia Puertas Novau,  cap de la Unitat Tècnica de Polítiques d‟Igualtat 
 
6è. Es delega expressament en la Junta de govern local i en l‟Alcaldia (indistintament) la 
resolució de qualsevol al·legació o reclamació en relació amb l‟adopció de les mesures 
pertinents i en relació a una eventual modificació en el termini de presentació de 
sol·licituds.  
 
7è. La Junta de Govern Local procedirà a l‟aprovació de la segona convocatòria per a 
l‟any 2011, si escau, un cop finalitzada la primera. 

 
 
36.- APROVACIÓ DEL SEGON PLA MUNICIPAL DE POLÍTIQUES D’IGUALTAT DE 
GÈNERE A LLEIDA 2011-2014 
 
Vista la proposta del gerent de Serveis a les Persones, per unanimitat s‟acorda:  
 
1r. Aprovar el II Pla Municipal de Polítiques d‟Igualtat de Gènere a Lleida 2011-2014. 
 
2n. Encomanar a la Regidoria de Polítiques d‟Igualtat la coordinació de les tasques per a 
la implementació, seguiment i avaluació transversal del pla. 
 
3r. Informar els diferents agents socials i teixit associatiu de les diferents actuacions que 
siguin de la seva competència i buscar les col·laboracions necessàries per dur-les a 
terme. 
 
4t. Afavorir les mesures oportunes per a la implementació d‟aquelles actuacions que 
corresponguin a l‟Ajuntament de Lleida. 
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37.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L'AJUNTAMENT DE 
LLEIDA I L'ORGANITZACIÓ DE VEÏNS DE PARDINYES (ORVEPARD) PER A LA 
GESTIÓ DE LA INSTAL·LACIÓ MUNICIPAL A L'AV. DE TORTOSA, S/N (ANTIGA 
SEU PETANCA PARDINYES) 
 
Vista la proposta del cap de Secció Regidoria d‟Esports, per unanimitat s‟acorda: 
 
Aprovar el text del conveni de col·laboració entre l‟Ajuntament de Lleida i l‟Organització 
de Veïns de Pardinyes (ORVEPARD) amb la finalitat de fomentar l‟esport de base de les 
entitats que formen part de la seva Comissió d‟Esports mitjançant la cessió de la gestió 
de la instal·lació municipal situada a l‟Av. Tortosa s/n (antiga seu del Club Petanca 
Pardinyes) com a espai d‟ús social, per un període de 5 anys.  
 
 
38.- APROVACIÓ INICIAL DEL PLEC DE CLÀUSULES QUE HA DE REGIR LA 
LICITACIÓ PER L’ADJUDICACIÓ DE LA CONCESSIÓ DEMANIAL D’UN TERRENY 
MUNICIPAL, SITUAT AL CARRER JOSEP BARÓ I TRAVÉ, 111, PER TAL DE 
DESTINAR-LO A LA CONSTRUCCIÓ D’UN CENTRE DE CULTE. INICI DE LA 
LICITACIÓ 
 
Vista la proposta de l‟Oficialia Major, amb 16 vots a favor del Grup Municipal del PSC i 
del regidor no adscrit i 10 vots en contra dels Grups Municipals de CIU, PP, ERC I ICV-
EUiA, s‟acorda:  
 
1r. L‟aprovació inicial del Plec de condicions administratives particulars i tècniques que 
han de regir la licitació per la concessió administrativa de domini públic d‟un terreny 
municipal, situat al c/ Josep Baró i Travé, 111, per tal de destinar-lo a la construcció d‟un 
centre de culte. Iniciar la licitació.  
 
2n. Delegar de forma expressa a la Junta de Govern Local o a l‟Alcaldia (indistintament) 
tots els actes de desenvolupament o execució del present acord, incloent l‟adjudicació, 
formalització del contracte, resolució d‟incidències i altres.” 
 
 
39.- APROVACIÓ DE LA CORRECCIÓ D’ERRADA MATERIAL DEL PLA GENERAL 
D’ORDENACIÓ URBANA DE LLEIDA EN RELACIÓ AMB L’ALINEACIÓ OEST DE 
L’ILLA DELIMITADA PER AVINGUDA ALCALDE ROVIRA ROURE, AVINGUDA 
GERMANIES I CARRER PERIODISTA TRAPA I CARRER ENRIC FARRENY 
 

Vista la proposta del coordinador de Planificació Urbanística i Habitatge de data 15 de 

febrer de 2011, per unanimitat s‟acorda:  
 
1r. APROVAR la Correcció d‟errada material del Pla general d‟ordenació urbana de 
Lleida en relació amb l‟alineació oest de l‟illa delimitada per avinguda Alcalde Rovira 
Roure, avinguda Germanies, carrer Periodista Trapa i carrer Enric Farreny, promoguda 
per l‟Ajuntament. 
 
2n. Traslladar la proposta de correcció d‟errada material a la Comissió d‟Urbanisme de 
Lleida per tal que es pugui aprovar per part de l‟òrgan competent per a l‟aprovació 
definitiva del planejament a esmenar, amb els termes de l‟art. 79 de la Llei d‟Urbanisme. 
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40.- APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA GENERAL 
D’ORDENACIÓ URBANA DE LLEIDA PER PRECISAR LA REGULACIÓ DEL SÒL NO 
URBANITZABLE EN RELACIÓ AMB L’AMPLIACIÓ DE LES EDIFICACIONS 
EXISTENTS (ARTICLES 208, 214 I DT3A) 
 

Vista la proposta del coordinador de Planificació Urbanística i Habitatge de data 16 de 

febrer de 2011, per unanimitat s‟acorda:  
 
1r. APROVAR INICIALMENT la Modificació puntual del Pla General d‟ordenació urbana 
de Lleida per precisar la regulació del sòl no urbanitzable en relació a l‟ampliació de les 
edificacions existents (articles 208, 214 i DT3a), promoguda per l‟Ajuntament de Lleida. 
 
2n. Obrir un termini d‟informació pública d‟1 mes mitjançant la publicació al Butlletí Oficial 
de la Província, a la premsa i al web municipal. 
 
 
41.- APROVACIÓ DE LA PRÒRROGA DE LES BASES ESPECÍFIQUES DE 
DIFERENTS LÍNIES SUBVENCIONADORES DE LA REGIDORIA DE MEDI AMBIENT I 
HORTA DE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I D’APROVACIÓ DE LA CONVOCATÒRIA 
DE SUBVENCIONS D’AQUESTES LÍNIES PER A L’ANY 2011 
 
Vista la proposta del regidor de Medi Ambient i Horta, amb 20 vots a favor dels grups 
municipals del PSC, PP, ERC, ICV-EUiA i el regidor no adscrit i 6 abstencions del Grup 
Municipal de CIU, s‟acorda:  
 
1r. Aprovar la pròrroga de les bases específiques de les següents línies 
subvencionadores de la regidoria de Medi Ambient i Horta, línies incloses en el “Pla 
estratègic de subvencions de l‟Ajuntament de Lleida 2008-2010”, prorrogat mitjançant les 
Bases d‟execució del pressupost municipal per al 2011.  
 

 Subvencions per a entitats sense ànim de lucre que realitzen activitats de 
sostenibilitat, medi ambient i protecció dels animals: 7.000 €  amb càrrec a la 
partida 12.1700.48900 

 

 Ajuts en matèria de Promoció de l‟horta: 21.560 €  amb càrrec a la partida 
3.4100.48200 

 

2n. Aprovar la convocatòria pública de les esmentades línies subvencionadores per a 
l‟any 2011 que tindran un termini de presentació de sol·licituds d‟un mes des de l‟endemà 
de la publicació d‟aquestes bases i de la convocatòria al Butlletí Oficial de la Província. 
 
3r. Aprovar el nomenament de l‟Òrgan Instructor de les línies subvencionadores de Medi 
Ambient i Horta en la persona del regidor Sr. Josep Barberà i Morreras. 
 
4t. Aprovar el nomenament dels membres que formen la Comissió Avaluadora de les 
línies subvencionadores de Medi Ambient i Horta. 
 
La comissió avaluadora estarà formada per: 
 
Sra. Esther Fanlo Grasa  Gerent de d‟Institut Municipal de Sostenibilitat 
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Sra. Isabel Alonso Martínez  Veterinària Municipal 
Sra. Pietat Pizarro González  Tècnica de Medi Ambient 
Sra. Meritxell Pastor Soler  Tècnica de Medi Ambient (Oficina de l‟Horta) 
Sra. Cèlia Siuraneta  Gort  Responsable de l‟Àrea d‟Administració 
 
5è. Es delega expressament en la Junta de Govern Local i en l‟Alcaldia (indistintament) la 
resolució de qualsevol al·legació o reclamació en relació a les bases específiques, així 
com per l‟adopció de les mesures pertinents en relació a una eventual modificació en el 
termini de presentació de sol·licituds.  
 
 
42.- RATIFICACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ SUBSCRIT ENTRE EL 
DEPARTAMENT D’INTERIOR DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA I 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA, PER L’ADHESIÓ DE L’AJUNTAMENT A LA XARXA 
RESCAT DE RADIOCOMUNICACIONS D’EMERGÈNCIES I SEGURETAT DE 
CATALUNYA 
 
Vista la proposta de la regidora de Mobilitat, Via Pública i Seguretat, per unanimitat 
s‟acorda:  
 
Aprovar i ratificar  el  conveni de col·laboració signat en data 15 de febrer de 2011, entre 
el Departament d‟Interior de la Generalitat de Catalunya i l‟Ajuntament de Lleida per 
l‟adhesió de  l‟Ajuntament a la Xarxa Rescat de Radiocomunicacions d‟Emergències i 
Seguretat de Catalunya. 
 
 
43.- RATIFICACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ, SUBSCRIT ENTRE EL 
DEPARTAMENT D’INTERIOR I L’AJUNTAMENT DE LLEIDA, PER A LA CESSIÓ D’ÚS 
DEL PROGRAMARI DE GESTIÓ I SUPORT ALS PROCESSOS DE LES POLICIES 
LOCALS, DENOMINAT SIPCAT 
 
Vista la proposta de la regidora de Mobilitat, Via Pública i Seguretat, per unanimitat 
s‟acorda:  
 
L‟Aprovació i ratificació del conveni de col·laboració  signat en data  15 de febrer de 2011 
per a la  de cessió d‟ús del programari de gestió i suport als processos de les policies 
locals denominat  SIPCAT entre el Departament d‟Interior i l‟Ajuntament de Lleida.  
 
 
44.- ADHESIÓ AL MANIFEST PER A LA IGUALTAT DE LES DONES 
 
De conformitat amb l'acord adoptat per la Junta de Portaveus, per unanimitat s‟acorda 
l‟adhesió al Manifest per a la Igualtat de les Dones, que es llegit pel Sr. Alcalde i que a 
continuació es transcriu: 
 
“El dia, 8 de març, hem estat convocats i convocades per celebrar el Dia Internacional de 
la Dona, un dia que simbolitza la lluita que les dones de tot el món han sostingut al llarg 
dels temps en favor de la igualtat. 
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Gràcies a aquest compromís, avui podem dir que les condicions de vida de les dones han 
millorat considerablement i que, sens dubte, la igualtat de dones i homes ha estat 
decisiva pel progrés de la humanitat i per l‟avenç de les societats i de les cultures. 
 
Aconseguir-ho ha estat un camí llarg i ple d‟obstacles que hem hagut d‟anar vencent. Al 
nostre país, moltes dones -i també alguns homes- han assolit importants fites que no 
podem oblidar. Fa poc més de 150 anys, Concepción Arenal trencava la barrera que 
impedia a les dones l‟accés a la universitat. Clara Campoamor guanyava, fa 80 anys, el 
dret a vot per a les dones. Fa mig segle, Maria Telo, al capdavant d‟un grup de dones 
juristes, aconseguia esborrar del Codi Civil la obediència que les dones devíem al marit. 
La Constitució del 78 acabava, per fi, amb les discriminacions jurídiques per raó de sexe. 
I fa 30 anys que a les dones se‟ls reconeixia la pàtria potestat, la disposició lliure dels 
seus bens i el dret al divorci. 
 
Ja en aquesta darrera dècada, el nou impuls legislatiu, amb la llei per a la igualtat 
efectiva entre dones i homes, i la llei catalana per a l‟eradicació de la violència masclista, 
ha establert noves fites en el camí vers la igualtat, com per exemple:  
 

 la paritat en els càrrecs públics; 

 l‟increment de la representació de les dones en llocs de responsabilitat a  

empreses i les institucions; 

 una educació que permeti a nois i noies assolir les mateixes metes; 

 mesures per prevenir i combatre la violència masclista; 

 condicions laborals que afavoreixin l‟equilibri entre la vida professional i personal; 

 una ordenació territorial atenta a les necessitats diverses de les persones, on 

ciutadans i ciutadanes se sentin partícips d‟un projecte comú.  

 
Aquestes i altres fites són les que ens han de permetre aconseguir que la igualtat sigui, a 
tot arreu, un fet quotidià i indiscutible, en el pla laboral, social, polític, i personal. Per això, 
hem de seguir avançant per: 
 

 Eliminar els estereotips que constrenyen les identitats de les persones i que 

limiten les seves opcions personals, formatives, laborals, sexuals... Per això, cal 

invertir tots els esforços possibles per a que la coeducació sigui un fet en tots els 

espais educatius dels nostres pobles i ciutats. 

 Desenvolupar unes polítiques socials eficaces i uns serveis públics de qualitat, 

que tinguin presents les necessitats de les dones i que combatin l‟especial 

impacte que la pobresa té en la població femenina. 

 Millorar les condicions de les dones en el mercat de treball i eliminar les 

desigualtats encara existents, especialment, la bretxa salarial i la segregació 

sectorial i ocupacional, que continua perjudicant seriosament les dones.  

 Reconèixer i socialitzar els treballs de cura de les persones, de la llar i de la vida, i 

aconseguir una coresponsabilitat real per a que les dones deixin de patir les 

conseqüències que la responsabilitat exclusiva té per la seva salut i pel seu 

desenvolupament personal, professional i social. 

 Valorar i aprofitar les habilitats i el talent de les dones per superar l‟actual crisi que 

sacseja tot el món. 
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 Fer inviable que dones de tot el món continuïn morint a mans de les seves 

parelles, o siguin sexualment explotades, violades, assetjades, mutilades o 

vexades fins a extrems inexcusables per la humanitat. 

 
Per això, cal que dones i homes ens esforcem per establir relacions de respecte i de 
llibertat, per fer de la nostra societat un lloc millor: un lloc on totes les persones puguin 
desenvolupar els seus projectes i aspiracions; un lloc on tothom participi en peu d‟igualtat 
dels treballs i les alegries que proporciona la vida; un lloc on les dones puguin gaudir, en 
la mateixa proporció que els homes, del progrés econòmic i social. 
 
És per això que, amb la lectura d‟aquest manifest, volem ratificar el nostre compromís, 
que és també el de les institucions que ens representen, en la construcció d‟una societat 
més igualitària i més justa.” 
 
 
45.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’ ICV-EUIA PER INSTAR AL GOVERN QUE 
REGULI UN PROCEDIMENT QUE GARANTEIXI EL SECRET DEL VOT A LES 
PERSONES AMB DISCAPACITAT VISUAL EN LES PROPERES ELECCIONS 
MUNICIPALS 
 
Vista la moció presentada pel Grup Municipal ICV-EUIA, per unanimitat s‟acorda:  
 
1r. Instar al Govern de l‟Estat, a regular, de conformitat amb el mandat establert en la 
Constitució i en el número 2 de l'article 87 de la Llei Orgànica de Règim Electoral 
General, un procediment que garanteixi el secret del vot a les persones amb discapacitat 
visual en les properes eleccions municipals del 22 de maig del 2011, similar al ja previst 
per a la resta de processos electorals.  
 
2n. Remetre aquesta moció perquè en prenguin coneixement a la Federació de Municipis 
i Províncies, a l'Associació Catalana de Municipis, al Govern de la Nació, al Govern de la 
Generalitat, al Congrés dels Diputats i al Senat, i al Parlament de Catalunya i a 
l‟Associació Catalana de la Integració del Cec (ACIC) i a les entitats i institucions que van 
participar  en la elaboració d‟aquests plans locals de la ciutat de Lleida, així com al 
Consell Municipal de discapacitats. 
 
 
 
46.- ADHESIÓ DE L’AJUNTAMENT A LA DECLARACIÓ DEL PARLAMENT DE 
CATALUNYA RELATIVA A LA CONTINUÏTAT DE LES EMISSIONS DE TV3 AL PAÍS 
VALENCIA 
 
El Sr. Alcalde dóna lectura a la següent Declaració del Parlament de Catalunya, que té el 
suport de tots els membres de la corporació i que a continuació es transcriu. 
 
“Declaració del Parlament de Catalunya de suport a un acord perquè les emissions de 
ràdio i televisió valencianes i catalanes es puguin rebre als territoris respectius. 
 
El Parlament de Catalunya expressa el seu suport a un acord entre els governs de al 
Generalitat valenciana i de la Generalitat catalana perquè tots els respectius canals de 
ràdio i televisió arribin als dos territoris amb normalitat. “ 
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47.- MOCIÓ CONJUNTA DE TOTS ELS GRUPS MUNICIPALS PER A PROMOCIONAR 
INTERNACIONALMENT L’APLEC DEL CARAGOL  
 
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Que l‟Ajuntament de Lleida, en col·laboració amb la Fecoll ( Federació de Colles de 
l‟Aplec del Caragol) convidi a l‟ambaixador d‟Alemanya a Madrid, al cònsol d‟Alemanya a 
Barcelona i a l‟Alcalde de la ciutat de Frankfurt, a visitar Lleida coincidint amb la pròxima 
edició de l‟Aplec del Caragol, així com a una representació de la Cambra de Comerç 
alemanya a l‟Estat i als tour-operadors germànics. 
 
2n. Que els propers anys es convidi els representants de països estratègics, que puguin 
contribuir a la internacionalització de l‟Aplec del Caragol i, de retruc, a la promoció 
turística de la ciutat de Lleida a l‟estranger, aprofitant, al mateix temps, les possibilitats de 
l‟aeroport de Lleida-Alguaire.  
 
 
48.- ACCEPTACIÓ DE LA RENÚNCIA COM A REGIDOR DE LA CORPORACIÓ DEL 
SR. ISIDRE GAVÍN VALLS  
 
Atès l‟escrit presentat el dia 22 de febrer de 2011  per S. Sa. Isidre Gavín i Valls, membre 
de la Corporació Municipal, en la seva qualitat de regidor i Cap de l‟oposició,  en el  
comunicava que havia  estat nomenat com a Director General de l‟empresa pública 
Centrals i Infraestructures per a la Mobilitat i les Activitats Logístiques SAU (CIMALSA) i 
anunciava la seva renúncia a l‟acta de regidor de l‟Ajuntament de Lleida en acabar el 
tractament dels punts de l‟ordre del dia del Ple ordinari del mes de febrer.  
 
El plenari de l‟Ajuntament de Lleida acorda acceptar la renúncia de S. Sa. Isidre Gavín i 
Valls al seu càrrec de Regidor  de la Ciutat de Lleida, pels motius expressats, de 
conformitat a l‟establert en l‟article 9.4 del Reglament d‟organització, funcionament i règim 
jurídic dels ens locals, aprovat per R. D. 2568/1986, de 28 de novembre, i disposicions 
concordants. 
 
Per part de l‟Alcaldia es procedirà a demanar a la Junta Electoral competent la credencial 
de la persona que ha de suplir la vacant produïda, de conformitat al previst en l‟article 
182 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, del Règim Electoral General, als efectes 
que pugui prendre possessió del seu càrrec el més aviat possible. 
 
 
 
INTERVENCIONS  
 
 
Punt núm. 3 . Donar compte específic del Decret d’Alcaldia de data 18/02/2011, pel 
qual es designa el Sr. Luís Rodríguez Herrero com a defensor de les persones 
grans de l’Ajuntament de Lleida 
 
El Sr. alcalde destaca la unanimitat d‟aquest nomenament, aconseguida entre el síndic 
de greuges i el conjunt de la corporació municipal. Agraeix la tasca que han dut a terme 
en aquest procés,  tant el Consell de la Gent Gran com la Coordinadora. Felicita el Sr. 
Rodríguez pels mèrits que ha acreditat per tal d‟obtenir aquesta confiança com a primer 
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defensor de les persones grans de l‟Ajuntament. Felicita també el síndic de greuges per 
impulsar aquesta tasca.  
 
 
Punt núm. 20. Estatuts de l’Organisme Autònom Local (IMECE) 
 
El Sr. Zapater felicita el Sr. Luís Rodríguez i li desitja molta sort en la seva nova tasca. 
Està d‟acord en la creació de l‟IMECE, ateses les causes que l‟han motivat i justificat. No 
ha trobat en la proposta d‟Estatuts cap element que motivi el vot contrari; per això fa 
confiança a l‟equip de govern, i hi votarà afirmativament. 
 
El Sr. Camats explica els motius pels quals no va poder assistir a la reunió de la 
Comissió Informativa en què es va tractar aquest tema, cosa que li va impedir fer un 
debat previ sobre aquesta proposta. Anuncia que s‟abstindrà de votar-la. No troba cap 
objecció de pes pel que fa la redacció dels Estatuts, tot i que els articles 3 i 4 reflecteixen 
una certa vaguetat en els objectius i les funcions del nou ens. El que no veu clar és el 
motiu que fonamenta la reunificació dels tres instituts. Es van crear per augmentar 
l‟eficàcia i l‟eficiència de la gestió municipal. Sembla que un dels motius de la reunificació 
és l‟estalvi; la xifra d‟aquest estalvi no està reflectida enlloc. Es parla també de fer 
economies d‟escala, però no es  concreten enlloc (comenta alguns possibles exemples). 
Els nous estatuts no especifiquen res en matèria econòmica en relació amb aquest 
estalvi. No es concreta si part de l‟estalvi consistirà en la supressió de dos dels tres 
gerents. Creu que els Estatuts no estan prou madurats per a ser aprovats; hauria estat 
millor disposar d‟informes favorables dels sindicats i de consens amb els treballadors. 
Creu que la finalitat de la proposta és mostrar la intenció d‟estalviar (cosa que ara és un 
bon argument electoral) amb la supressió d‟ens autònoms, tal com demanava l‟oposició. 
No creu que hi hagi intencionalitat real de fer-ho, ni tampoc un projecte concret d‟estalvi. 
No s‟oposa a l‟esperit estalviador i és per aquest motiu que opta per l‟abstenció.  
 
La Sra. Bergés diu que el seu grup votarà en contra de la proposta. Coincideix amb 
molts dels arguments explicats pel Sr. Camats. Creu que es tracta d‟una operació de 
maquillatge a dos mesos de les eleccions. Explica que van demanar informació detallada 
sobre l‟estalvi previst i encara no els ha estat facilitada. Els Estatuts poden ser correctes, 
però la justificació de la fusió no ha estat explicada. Critica la celeritat en la tramitació, 
especialment quant a la informació facilitada als grups de l‟oposició. En el cas de 
GlobaLleida es va preveure l‟eliminació d‟organismes autònoms que fan les mateixes 
funcions; es va fer un bon estudi econòmic i es van concertar els arguments que 
justificaven el nou organisme. En el cas del nou IMECE això no hi és. Creu que és 
incoherent que fa uns anys haguéssim defensat que la gestió es feia millor amb un 
organisme autònom i ara diguem el contrari. Diu que l‟IME i l‟IMAC fan  una feina amb 
uns objectius molt clars, no hi ha encavalcament  d‟activitats. No s‟ha demostrat quin és 
l‟estalvi. Es pot millorar el funcionament dels organismes, igual que el de les regidories. 
La fusió no està justificada. La coordinació de tasques es pot fer sense que calgui cap 
fusió. Durant aquest mandat s‟han fet diversos programes d‟austeritat (ho explica); no 
volen ser partícips d‟una fusió no justificada.  
 
La Sra. Horcajada comenta que s‟ha explicat que el nou organisme té com a objectiu la 
reducció de la despesa. Fa un repàs cronològic d‟aquest procés. L‟abril de l‟any 2009 es 
va presentar un Pla d‟austeritat, que havia estat requerit pels grups de l‟oposició, atesa la 
situació de crisi econòmica. Es pretenia estalviar un milió d‟euros i el resultat va arribar 
només als 500.000€. Tots els grups van proposar mesures complementàries que van ser 
desestimades majoritàriament. En el debat del pressupost de l‟any 2010 el Govern va 
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anunciar un pacte en el qual s‟acordava la reducció d‟organismes (ho explica). També es 
va acordar fer una proposta de reducció dels organismes autònoms. En el darrer Ple de 
l‟estat de la ciutat, el Govern va presentar un Pla d‟ajustament on el major estalvi 
provenia de la retallada de les retribucions del personal municipal. El Grup del PP va 
tornar a demanar una reorganització de l‟organigrama municipal, atès el canvi de la 
situació econòmica. En el debat del pressupost de l‟any 2011, l‟equip de govern va 
anunciar la fusió dels tres organismes autònoms que conté la proposta. La reducció de 
despesa no estava plasmada en els pressupostos municipals. A tres mesos de les 
eleccions, el Govern presenta uns Estatuts que qualifica de xec en blanc.  No s‟ha 
concretat el pressupost del nou ens, ni com quedaria el personal. El Grup del PP ha 
demanat concretar on es reduïa la despesa. S‟ha dit que l‟acord d‟avui era l‟inici d‟un 
procés que anava per a llarg. Estem endegant un procés que no sabem com acabarà; 
aquest procés  s‟havia d‟haver començat ja fa dos anys. S‟ha dit que s‟estalviarien 
671.000 €; no s‟ha explicat d‟on provenien. Aquesta xifra és la quantificació de la mala 
gestió del Govern. Demana rigor i transparència. Creu que la proposta és electoralista. 
No votaran en contra, perquè estan a favor de la reducció dels organismes o de 
qualsevol altra mesura que suposi millorar l‟eficàcia i l‟eficiència de la gestió municipal. 
No s‟ha explicat si la tasca del nou ens es podria fer directament, i millor, per les 
regidories. La proposta arriba tard i suposa un xec en blanc.  
 
 
El Sr. Guallar se suma a la felicitació que s‟ha fet al Sr. Rodríguez i li desitja molts èxits 
en la seva nova tasca. Votaran a favor de la proposta,  perquè, per fi,  es pren aquesta 
mesura. El Grup de CiU ha treballat en aquest sentit durant més de dos anys. Explica les 
tres línies estratègiques de CiU en aquest mandat. En primer lloc  implementar l‟austeritat 
en la gestió municipal; ser més eficients i més eficaços. La segona ha estat aprofundir en 
la transparència.  La tercera línia ha estat el suport a les empreses i a les famílies. Avui 
es dóna un pas important en matèria d‟austeritat. Es remet al debat del Ple de l„estat de 
la ciutat de l‟any 2008, que va possibilitar un acord amb el Govern i una abstenció del 
Grup de CiU en els pressupostos per a l‟any 2009. Aquests Estatuts s‟haurien d‟haver 
presentat durant el primer semestre de l‟any 2010 i implementar-se en el pressupost de 
l‟any 2011; no ha estat possible. Malgrat això, més val tard que mai. S‟han fet acusacions 
d‟electoralisme (ho explica), però ha estat una bona decisió.   
Cal repensar l‟administració. No podem ser l‟ajuntament amb més organismes autònoms 
de l‟Estat. Hauria estat bé poder disposar de més informació sobre l‟estalvi que suposa 
aquesta mesura; demana que es completi. Creu que aquesta proposta és una bona 
notícia; no afectarà el bon funcionament dels serveis i, al mateix temps, hi haurà una 
major eficiència i eficàcia de l‟administració. En la Comissió es va plantejar una qüestió 
sobre la proporcionalitat dels representants i es va demanar que les reunions del Consell 
Rector es fessin, com a mínim, sis vegades l‟any. No són qüestions transcendents,  tot i 
que poden ajudar a un millor funcionament del Consell Rector. És un primer pas, que no 
s‟acabarà d‟implementar en aquest mandat. Donarà els seus fruits en el proper mandat. 
La fusió dels organismes és una manera millor de prestar els serveis, ens permet ser 
més àgils en els pagaments i ens permetrà tenir ingressos que l‟Ajuntament no tindria de 
manera directa.  
 
La Sra. Mínguez també vol felicitar el Sr. Luís Rodríguez en nom del Grup del PSC per la 
nova tasca que li ha estat encomanada i li desitja molts èxits en aquesta etapa. Diu que 
està perplexa pel posicionament dels grups que no donen el vot favorable a la proposta. 
Sembla que hi ha grups que sempre hagin de dir que no i votar en contra del Govern. 
Destaca l‟especialitat d‟aquest cas en relació amb les diverses propostes que han fet els 
grups municipals. S‟han aprovat moltes mocions en aquest sentit i ara, quan es fa una 
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proposta concreta, el vot també es contrari. Cal començar donant els primers passos. 
Recorda que aquesta proposta és conseqüència dels acords del Ple de l‟estat de la ciutat 
de l‟any 2010. Es fan acusacions d‟electoralisme quan, fa sis mesos, es va acordar al Ple 
que l‟any 2010 es faria efectiu el compliment de reducció dels organismes autònoms, 
fundacions, etc. La moció va ser votada per tots els grups de l‟oposició. La situació 
econòmica actual requereix noves formes de prestació dels serveis per tal d‟optimitzar els 
recursos. Quan es va aprovar la moció esmentada el grup del Govern va proposar que es 
tragués la referència a l‟any 2010, ja que el compromís no es podria complir per raó del 
tràmit administratiu complex. S‟ha estat treballant en el sentit demanat per l‟oposició i, 
ara, una part dels grups hi vota en contra. Cal saber estar a l‟alçada dels canvis i de la 
situació que estem vivint. Els organismes autònoms que ara es fusionaran es van crear 
l‟any 2004 i han estat unes eines eficaces; l‟entorn econòmic ens porta a noves 
situacions. El PP ha reiterat sempre la idea del sobredimensionament de l‟Ajuntament i la 
necessitat de reducció de la despesa: ara ho estem fent. El Sr. Camats troba a faltar 
concreció, la nova plantilla, etc.; aquestes dades s‟incorporaran després, ara només 
aprovem els Estatuts i iniciem un procés. En l‟aprovació definitiva s‟incorporaran els 
pressupostos, els organigrames, etc. Es garanteix en tot moment la transició del personal 
al nou organisme autònom i els Estatuts garanteixen el respecte de tots els seus drets. El 
procés comença avui. S‟ha calculat un estalvi en administració i gestió (ho explica); això 
no vol dir que fins ara s‟hagi gastat malament. Defensa la bondat de la despesa pública 
en educació, cultura o esports. Dubta que siguem la ciutat amb més organismes 
autònoms de l‟Estat. Els nous Estatuts s‟emmarcaran en la negociació col·lectiva amb els 
representants dels treballadors de l‟Ajuntament.  
 
 
El Sr. Camats diu que no s‟oposa ni als Estatuts ni a la mesura d‟estalvi. S‟oposa a la 
manera com s‟està fent; no es detalla en què s‟estalviarà. Tem que la proposta quedi en 
paraules, per això opta per l„abstenció  esperant els passos posteriors. Espera que es 
concreti l‟estalvi i com es farà. Reitera la confiança en el Govern i confia que la proposta 
d‟estalvi quedi detallada i concretada.  
 
La Sra. Bergés creu que les propostes que el seu grup ha fet de reducció de la despesa 
o de la millora dels recursos, no són contradictòries amb el seu posicionament.   ERC va 
votar a favor de la creació de GlobaLleida, atès que ho consideraven justificat i 
documentat. En relació amb la proposta d‟avui no s‟ha demostrat res. En els Estatuts no 
es pot veure reflectit l‟estalvi. Si la fusió suposa un estalvi de més de mig milió d‟euros, 
vol dir que estàvem gestionant malament. Les funcions dels organisme són molt 
concretes i s‟han dut a terme de manera molt positiva. La gestió i l„administració es pot 
millorar sense necessitat de fer cap fusió.  No es demostra l‟estalvi. Encara no s‟ha fet 
cap auditoria energètica, cosa que sí que suposaria un important estalvi en despesa 
corrent. Reitera que no hi ha ni una sola dada que justifiqui els estalvis que el Govern diu.  
 
El Sr. alcalde explica que recentment s‟ha fet la subhasta del nou subministrament 
energètic i s‟estan aplicant mesures d‟estalvi; espera que en el proper Ple es puguin 
presentar mesures d‟estalvi proposades pels nostres serveis municipals. 
 
La Sra. Horcajada reitera que el Grup del PP no hi vota en contra, ja que comparteix el 
fons de la proposta quant a la reducció dels organismes i de les mesures d‟estalvi. Si la 
proposta s‟hagués presentat quan tocava, el vot del PP hauria estat favorable. No es van 
complir els compromisos de fer aquest procés durant l‟any 2010. Si s‟hagués respectat el 
termini inicial, el pressupost de l‟any actual hauria reflectit l‟estalvi produït i es podria 
comprovar si hi ha una major eficiència en la gestió dels recursos públics. Altres fusions, 
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com és el cas de GlobaLleida, han de trigar més, perquè són molt més complexes i 
afecten diverses institucions. La fusió que només depèn de l‟Ajuntament es podia haver 
fet l‟any 2010. No s‟ha concretat cap dada. Cal rigor i transparència per poder votar amb 
coneixement de causa.  
 
El Sr. Guallar creu que per poder fer despesa pública, moltes vegades cal haver fet 
prèviament l‟estalvi que la faci possible. Cal analitzar la despesa per poder alliberar fons 
que permetin dotar la realització d‟altres polítiques. Relaciona els 11 instituts i 
organismes de l‟Ajuntament, dels quals ara se‟n fusionen només 3. Els organigrames 
d‟altres ajuntaments no preveuen tants organismes autònoms com els que nosaltres 
tenim. La ciutadania demana fer refoses i reestructuracions que aprimin l‟administració. 
Entén l‟abstenció d‟altres grups. CiU porta des de l‟any 2008 insistint en aquesta qüestió, 
i per això, vol fer confiança al Govern. Hauria estat bo disposar dels números de l‟estalvi. 
Cal donar el primer pas i en altres plens s‟avaluarà la voluntat política de l‟equip de 
govern en aquesta matèria.  
 
El Sr. alcalde diu que aquest acord no es fa perquè tot quedi igual.  
 
La Sra. Mínguez diu que els Estatus no poden concretar detalls, tal  com demana el Sr. 
Camats; el desplegament és posterior. Continua pensant que no és coherent el 
posicionament del Grup d‟ERC que va votar a favor de la reducció d‟organismes 
autònoms. L‟estalvi no sortirà del contingut dels Estatuts. Diu a la Sra. Horcajada que no 
es poden ajuntar sempre les mesures d‟estalvi amb les crítiques sobre la mala gestió 
econòmica anterior. L‟estalvi no és la resposta al malbaratament. Tenim 9 organismes 
autònoms i ara es quedaran reduïts a 3. Una de les possibilitat de reordenació és la fusió; 
aquesta podrà comportar estalvi i fer un sistema més eficient, més eficaç, amb 
economies d‟escala, etc. Tot això sense afectar els drets dels treballadors ni la qualitat 
dels serveis municipals. Reitera que avui comencen un procés.  
 
S‟aprova amb 22 vots a favor dels grups del PSC i CiU i del regidor no adscrit, 2 vots en 
contra del Grup d‟ICV-EUiA i 2 abstencions dels grups del PP i ERC.   
 
 
 
Punt núm. 36. Aprovació del Segon Pla Municipal de Polítiques d’Igualtat de Gènere 
a Lleida 2011-2014  
 
La Sra. Bergés destaca la importància del Pla que avui s‟aprovarà. Vol felicitar les 
persones i entitats que han participat en un procés liderat per la regidora Sra. Neus 
Brocal. Creu que una de les conclusions que s‟ha pogut extreure del primer Pla és la 
necessitat de concretar les actuacions en el moment de ser aplicades en la pràctica. 
Aquest nou Pla és més concret i preveu sistemes de mesura i avaluació dels objectius i 
les accions. El repte que tenim ara és el d‟implementar les accions que preveu el Pla. 
Demana que la comissió que es crearà (de caràcter transversal) tingui en consideració el 
Pla en tots els debats que puguin afectar la igualtat de gènere. Votaran a favor d‟aquest 
Pla. 
 
La Sra. Obis vol felicitar el personal de la Regidoria i la regidora per tota la feina feta en 
l‟elaboració del Pla. El Grup de CiU vol fer constar que està al costat d‟aquest projecte i 
que donarà suport a qualsevol iniciativa que es plantegi per aconseguir els objectius de la 
igualtat de gènere. 
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El Sr. Camats felicita l‟extraordinària tasca que ha desenvolupat la Regidoria que dirigeix 
la Sra. Neus Brocal. Dóna el seu suport a les actuacions adreçades en favor de la igualtat 
de gènere. 
 
El Sr. Camats també diu que en aquest punt el seu vot serà favorable. La realitat social 
no permet parlar d‟una igualtat de gènere real, per bé que les lleis així ho estableixin. La 
igualtat és un objectiu a aconseguir. Aportar aquest objectiu a l‟agenda municipal és una 
magnífica idea. El Pla pretén ser realment transversal. Felicita la regidora responsable, el 
personal de la Regidoria que ha treballat de valent i  les persones i entitats que hi han 
col·laborat.  
 
La Sra. Horcajada també hi donarà suport. Vol agrair la tasca de totes les persones que 
han col·laborat en aquest procés participatiu, al personal de la Regidoria  i a la regidora 
Neus Brocal. Especialment agraeix les explicacions sobre l‟avaluació de l‟anterior Pla i 
les previsions d‟actuació en pro de la igualtat real entre homes i dones. Destaca la 
novetat del segon Pla que estableix indicadors per a fer l‟avaluació de les polítiques que 
s‟emprin.  
 
La Sra. Brocal, agraeix a tots els grups el vot favorable al Pla,  el seu suport i les 
paraules de felicitació als que ho han fet possible. Explica que la redacció del Pla és el 
resultat de l‟anàlisi conjunt de diverses fonts d‟informació: els materials de consulta, la 
normativa legal, la diagnosi realitzada per la UdL, l‟avaluació del primer Pla i el procés de 
participació ciutadana. Explica el procés participatiu que ha comptat amb l‟adhesió de 
115 persones, que representaven una quarantena d‟entitats, institucions i agents socials. 
Explica també el funcionament de les 6 comissions de treball que es van crear.  Les 
aportacions recollides de les comissions i dels tècnics municipals han donat lloc al 
document que avui es votarà. És un Pla de ciutat, una eina dinàmica que expressa un fort 
compromís de l‟Ajuntament i de la ciutadania envers la igualtat de gènere. Agraeix el 
treball de totes les persones que han col·laborat en el procés participatiu, molt 
especialment als integrants de la taula de portaveus, les secretàries de les comissions i el 
personal de la Regidoria.  
 
El Sr. alcalde se suma a la felicitació a tot l‟equip de la Regidoria de Polítiques d‟Igualtat 
que ha fet possible aquest Pla. 
 
S‟aprova per unanimitat.  
 
Punt núm.38. Aprovació inicial del Plec de clàusules que ha de regir la licitació per 
a l’adjudicació  de la concessió demanial d’un terreny municipal, situat al carrer 
Josep Baró i Travé, 11, per tal de destinar-lo a la construcció d’un centre de culte. 
Inici de la licitació 
 
El Sr. Zapater manifesta que ha analitzat el Plec que serà sotmès a votació i, tot i 
reconèixer la complexitat del problema, creu que és correcte. Comparteix el fons i la 
forma  de la proposta plantejada i per això hi votarà favorablement. 
 
El Sr. Camats anuncia que votarà en contra d‟aquest punt. Es remet a les explicacions 
que ha fet en anteriors sessions plenàries. Continua opinant que l‟espai objecte de la 
concessió no és adequat per a una instal·lació religiosa, educativa o similar.  
 
La Sra. Bergés diu que es podrien donar per reproduïdes les argumentacions fetes  en el 
Ple passat sobre la procedència del nou Plec de condicions. Hi votaran en contra per 
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coherència. No tenen coneixement que hagi cap demanda o petició per ocupar aquest 
espai; per aquest motiu no es pot fer la valoració oportuna. ERC aposta per la realització 
d‟un pacte de ciutat i un mapa de centres de culte per tal d‟ordenar aquesta qüestió.  
 
La Sra. Horcajada recorda que en el Ple passat van votar a favor de la rescissió del 
conveni relatiu a la mesquita i van votar en contra d‟iniciar un nou procés de concessió 
administrativa. També es remet a les intervencions dels plens passats. El lloc no està 
consensuat (compta amb l‟oposició dels industrials del polígon) i tampoc està exempt de 
critiques per part dels musulmans. Creu que l„equip de govern està obcecat en aprovar 
aquest Plec. El terreny està sotmès a un procés contenciós que té un informe pericial que 
desaconsella que es faci un centre de culte en aquest lloc. No és obligació de 
l‟Ajuntament la construcció dels centres de culte; tenim l‟obligació de fer possible que la 
ciutat tingui espais adients per poder ubicar-los.  
 
El Sr. Guallar també es remet a les opinions que el Sr. Gavín va expressar en el debat 
del Ple passat sobre aquesta qüestió. Creu que aquesta decisió és un error. La ciutat té 
el problema de la manca d‟espai perquè  els ciutadans de creença musulmana puguin 
pregar.  Hi hem de donar una solució com a ciutat. La que planteja l‟equip de govern és 
una solució unilateral i torna a insistir que és una mala ubicació. El solar no és apte ni 
idoni; hi ha un informe pericial que qüestiona la idoneïtat. Creu que el Govern està 
insistint a defensar un error. Hi votaran en contra. Tornen a oferir a l‟equip de govern la 
possibilitat d‟abordar el mapa de centres de culte des del consens. Hi ha voluntat per tal 
d‟arribar a trobar, entre tots, les solucions escaients. Demanen al Govern que rectifiqui.   
 
La Sra. Camps també es remet al debat del Ple de gener. Creu que el Govern està 
actuant amb conseqüència, no amb obcecació. En l‟acord  adoptat el mes de gener ja es 
va anunciar que es  faria una nova licitació. No enganyem ningú. No creu que aquesta 
sigui una mala solució; altres ajuntaments ho han fet. El solar és proper a les vies de 
comunicació i a les zones on hi ha més població musulmana. Comenta que l‟advocat dels 
empresaris del polígon ja va anunciar que retiraria un dels contenciosos, atès que el 
Protocol es va rescindir. El recurs que queda vigent ho és contra la modificació del PGL 
que preveu que es pugui posar un equipament (no concretament una mesquita). El PGL 
ja preveia, des de l‟any 1995, que en  aquell solar es pogués edificar; en aquell moment 
cap empresari va al·legar res. Creu que el que no es vol és que es faci una mesquita, no 
un altre tipus d‟equipament. La modificació del PGL ha estat aprovada per la Paeria i 
també per la Generalitat.  Hi ha converses amb entitats religioses que tenen interès en el 
solar que es concedirà. S‟està facilitant solucions a les comunitats que tenen problemes 
de manca d‟equipaments.  
 
S‟aprova amb 16 vots a favor del Grup Municipal del PSC i del regidor no adscrit i 10 vots 
en contra de la resta de grups.  
 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
Número 1. El Sr. Guallar comenta que en la darrera reunió del CN&C SA, l‟alcalde va 
assumir el compromís de presentar, durant el mes de gener, la liquidació definitiva del 
cost de l„obra de la Llotja. S‟havia previst una desviació del 10-12%. Ha passat el mes de 
febrer i encara no disposem de la liquidació. Demana saber quan es complirà aquest 
compromís i es facilitarà la liquidació definitiva de l‟obra de la Llotja. 
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El Sr. alcalde diu que s‟estan acabant els modificats. Amb la informació que tenim es pot 
afirmar que la modificació serà propera al 12%. Espera que la propera setmana es pugui 
trametre aquesta informació amb caràcter definitiu.  
 
 
Número 2. La Sra. Obis diu que diversos membres de juntes i associacions veïnals han 
manifestat un cert malestar pel cost d‟un vídeo que s‟està elaborant amb motiu de 
l‟homenatge al món veïnal. Ho fa la Regidoria de Participació Ciutadana. Pregunta quin 
pressupost té el vídeo i quin és el cost real (si ja es disposa d‟aquesta dada).  
El Sr. alcalde diu que el proper dia 24 de març està previst fer un acte de reconeixement 
a les entitats veïnals i regionals.  
El Sr. Gómez explica que el vídeo es fa amb motiu de l‟acte del proper dia 24; recollirà 
l‟opinió de tots els presidents de les associacions de veïns i cases regionals: recollirà 
totes les opinions, incloses les de persones que habitualment defensen posicionaments 
contraris als de l‟Ajuntament. El cost d‟aquest vídeo supera una mica els 1.000 €. 
El Sr. alcalde diu que quan es tingui el cost exacte es facilitarà la informació al Grup de 
CiU. 
La Sra. Obis diu que sabien que s‟ha filmat en diversos llocs de la ciutat; no sap quin és 
el cost habitual d‟una filmació similar. Li sembla baixa aquesta previsió. La inquietud de 
les entitats venia motivada perquè s‟han reduït de manera important les aportacions de 
l‟Ajuntament a les associacions.  
El Sr. Gómez creu que les entitats veïnals es mereixen poder dir allò que considerin més 
oportú. El cost del vídeo està carregat a una altra partida de despeses, no a la de les 
entitats. Creu que està completament justificat i que té un cost molt ajustat. S‟ha fet el 
possible perquè el cost fos el mínim. Es comunicarà el cost exacte. 
 
 
Número 3.   La Sra. Horcajada comenta que el mes d‟abril de l‟any 2009 el Grup del PP 
va demanar estudiar la possibilitat d‟incorporar a l‟estudi de viabilitat de la futura estació 
d‟autobusos l‟ampliació de places destinades a andana, en un nombre superior a 24 
(enlloc de les 15 del projecte inicial). Aquest mes han llegit una declaració de l‟alcalde 
que assenyalava que la nova estació podria estar en funcionament en un termini de 3 
anys. El Grup del PP vol saber quantes places seran per a andana i quantes es 
destinaran a aparcament. Demanen que la nova estació d‟autobusos no neixi amb un 
nombre d‟andanes que sigui obsolet. 
El Sr. alcalde explica que aquest és un dels temes del qual van parlar amb el conseller 
Sr. Recoder, la setmana passada. L‟Ajuntament va ratificar l‟interès en aquest projecte, 
que és la fase final del Pla de l‟estació. El conseller va dir que quan es tingués la 
disponibilitat pressupostària per pagar els honoraris s‟encarregaria el projecte.    
La Sra. Camps diu que la viabilitat tècnica de les andanes l‟han de resoldre els tècnics, 
en aquest cas els de la Generalitat que és l‟administració competent. La Generalitat va 
encarregar l‟estudi de viabilitat i es va concloure que era viable ubicar l‟estació sota el 
pont del Príncep de Viana. El total d‟aparcaments és de 24-25 places. L‟estudi tècnic està 
fet, ara cal redactar el projecte definitiu. En aquell moment es podran avaluar els costos i 
cercar el finançament necessari. 
La Sra. Horcajada pregunta quantes de les 24 places previstes seran per a andana i 
quantes per a aparcament. En el dibuix del projecte només se‟n destinaven 15 per a 
andana.  
La Sra. Camps diu que la capacitat total és de 24-25 places; la resta de dades són 
tècniques i dependrà de la solució que aporti el concurs de concessió. Creu que si 
l‟administració gestora del servei considera que es pot prestar amb les places previstes 
en l‟estudi cal creure en la seva viabilitat. 
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Número 4. La Sra. Bergés planteja un prec sobre l‟estació d‟autobusos actual. L‟informe 
que ha fet la Generalitat posa de manifest les deficiències de l‟actual equipament; la 
primera tinent d‟alcalde va manifestar que amb l‟actual concessió no es podien fer 
actuacions significatives. Demana que es treballi per incorporar les millores que l‟estudi 
diu que cal introduir. Creu que el cànon que paga la concessionària es molt injust per la 
seva escassa quantia. El Plec preveu que el cànon es pugui revisar i fins i tot preveia que 
les pròrrogues eren voluntàries (ho explica). Creu que tenim marge de negociació per 
obligar a fer les actuacions necessàries i urgents per tal de prestar un servei del segle 
XXI. 
El Sr. alcalde diu que la voluntat del Govern és que es facin les actuacions previstes en 
aquest informe.   
La Sra. Camps explica que la concessió és de l‟any 1967, amb un Plec en què no es 
preveia la revisió del cànon amb l‟IPC. El Plec no permetia exigir cap millora del cànon. El 
Govern té tot l‟interès perquè l‟estació estigui en condicions. La inspecció es va fer a 
petició de l‟Ajuntament. És atípic que hi hagi una estació que sigui de l‟Ajuntament per 
prestar un servei de la Generalitat. La situació actual requereix l‟ajut de la Generalitat. 
S‟està preparant l‟informe corresponent per exigir al concessionari el que correspon 
quant a manteniment ordinari.  
La Sra. Bergés diu que la situació és la que tenim. El Plec preveu que el cànon sigui 
revisable en funció de l‟increment del preu dels bitllets (llegeix la clàusula corresponent). 
La concessió és revisable i les pròrrogues (després del primers 25 anys) eren optatives.  
La Sra. Camps diu que en funció de la normativa aplicable s‟exigirà  el màxim que es 
pugui. La reclamació es farà immediatament.  
 
 
 
Punt núm. 48. Acceptació de la renúncia com a regidor de la corporació del Sr. 
Isidre Gavín Valls  
 
El Sr. Gavín destaca la importància que per a ell té aquest moment. Explica la nova 
responsabilitat que se li ha encomanat en l‟empresa pública CIMALSA. Recorda que fa 
un any i mig va manifestar la voluntat de renovació en la capçalera de la llista de CiU a 
l‟Ajuntament. Ha pres aquesta decisió (no obligada legalment),  perquè ha cregut en la 
conveniència de fer-ho. Creu que calia separar clarament l‟activitat, tot i que des de la 
nova responsabilitat farà tot allò que sigui possible per ajudar Lleida i el seu Ajuntament. 
No hi ha incompatibilitat d‟interessos. Es vol dedicar de ple a la nova responsabilitat i 
deixar pas a un nou regidor (el Sr. Antoni Chico) que és estimat per tots. Vol manifestar 
que ha estat un gran honor i una gran satisfacció haver estat regidor del seu ajuntament i 
cap de l‟oposició. Aquesta darrera tasca ha estat una responsabilitat afegida, ja que 
representava l‟alternativa de govern. La tasca de regidor li ha permès treballar des de la 
proximitat per la gent de Lleida. La tasca de l‟oposició és feixuga, però desenvolupa una 
feina que també és important (ho explica). També ha donat sentit a la tasca de regidor el 
fet de construir ciutat; des de l‟oposició es té l‟oportunitat de participar en algunes 
decisions que són importants per a la ciutat. Sent que ha participat en la construcció de la 
ciutat. Esmenta com a exemple un dels punts del Ple d„avui que ha partit d‟una iniciativa 
del Grup de CiU. També la crítica, les esmenes o la insistència són elements que han 
contribuït a fer ciutat.  
Agraeix a tothom el tracte i la col·laboració en l‟etapa que ara clou. En primer lloc a la 
seva esposa, que li ha donat el suport i la força en tot moment. En segon lloc als 
companys de grup, que han estat un suport permanent. També vol manifestar l‟agraïment 
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a l‟alcalde, als tinents d‟alcalde i a tots els regidors; hi ha hagut moments de confrontació, 
però, ha primat el respecte, la convivència, l‟entesa (en molts dels casos) i la capacitat de 
construir coses conjuntament. Dóna també les gràcies a tots els treballadors de 
l‟Ajuntament i qualifica de gran nivell la vàlua de l‟equip tècnic municipal; creu que són la 
cara humana de l‟Ajuntament, que fan funcionar una gran màquina de serveis i d‟atenció 
a les persones. L‟agraïment el fa extensiu a les entitats, associacions i a la ciutadania, 
que l‟ha tractat d‟una manera especialment correcta.  
Explica que ara dóna per acabada una etapa molt important per a ell; 8 anys de regidor i 
de cap de l‟oposició. Ha pogut servir la ciutadania des de la proximitat i ha servit al 
territori des de la Diputació de Lleida. Creu que ho ha donat tot, com a persona i com a 
polític. Aquesta etapa ha donat sentit a la seva vida. Defensa l‟acció política i reivindica la 
noblesa de la política davant les crítiques indiscriminades. La política feta des de 
l‟honradesa, des de l‟honestedat i des de la vocació de servei, és una de les tasques més 
útils i més dignes que es poden fer. Des d‟aquest sentiment diu que la dedicació a la 
política li ha donat plenitud i li ha confirmat aquests valors. Les persones que denigren la 
política són una minoria. L‟acte d‟avui és un punt i seguit. Seguirà treballant per la 
ciutadania amb la mateixa vocació de servei al país i a la seva ciutat. 
 
El Sr. Zapater destaca l‟emotivitat del moment. Diu que ha estat una sort i un plaer 
compartir amb el Sr. Gavín  aquests 4 anys de treball i recorda els primers actes que van 
fer conjuntament. Li ha permès conèixer-lo com a persona i com a polític. Creu que és 
una excel·lent persona i un excel·lent polític. Lamenta que hagi de marxar, tot i que el 
felicita per les circumstàncies en què ho fa. Li desitja molta sort en la seva nova tasca 
política. 
 
El Sr. Camats recorda que el Sr. Gavín ha dedicat tota la seva vida laboral a l‟activitat 
política. Ara canvia de responsabilitats sense deixar d‟exercir aquesta tasca pública, per 
a la qual en té una gran vocació. Les responsabilitats polítiques són sempre una tasca 
feixuga, amb un elevat grau d‟incomprensió per part de la ciutadania. Cal insistir en la 
defensa de les pròpies idees. Creu que el Sr. Gavín ha exercit de manera excel·lent 
l‟activitat política. Li desitja molta sort en la nova tasca pública. Dóna la benvinguda al Sr. 
Antoni Chico, al qual tots apreciem.  
 
La Sra. Bergés desitja al Sr. Gavín que en aquesta nova etapa tingui oportunitats de 
treballar pel territori i pel país. Recorda els anys compartits amb l‟objectiu comú de 
treballar pel nostre país des de les responsabilitats que en cada moment calgui assumir. 
Referma el desig de sort i èxits en la nova etapa.  
 
La Sra. Horcajada desitja al Sr. Gavín tots els èxits, personals i professionals, en la nova 
etapa. Han compartit moltes activitats de tots tipus. Tenim ideologies diferents; malgrat 
això, en tots els debats ha primat el respecte. Tots tenim un interès comú: servir la ciutat i 
els ciutadans de Lleida, des de la perspectiva que cadascú  proposi. Tots els que estem 
al Ple sabem l‟esforç que hi ha darrere la tasca política (del govern i de l‟oposició). Està 
convençuda que continuaran tenint la mateixa relació personal i que continuarà treballant 
per a Lleida i per als  lleidatans.  
 
El Sr. Guallar manifesta que està emocionat. És el comiat d‟un amic, d‟un company, d‟un 
mestre i d‟un germà gran. Està content per la nova responsabilitat que el Sr. Gavín 
comença, que permetrà fer una gran tasca. També hi ha una sensació d‟enyorança pel 
buit que quedarà. Defensa la tasca que ha fet com a líder del grup. Coincideix amb la 
seva opinió sobre tot allò de positiu que aporta la vida política com a servei a la 
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ciutadania. Tot el grup li desitja molta sort en la nova etapa. Demana que tingui molt 
present  la ciutat de Lleida i el nostre territori; està segur que ho farà.   
 
La Sra. Camps, en nom del seu grup, desitja al Sr. Gavín els millors èxits professionals i 
personals. Està convençuda que des de la nova responsabilitat treballarà per  la ciutat de 
Lleida i que col·laborarà en tot amb l‟Ajuntament. Recorda que ha estat amb ell amb qui 
més discrepàncies polítiques ha tingut en els darrers anys. Porten una llarga trajectòria 
de sana discrepància política. S‟aprèn dels contrincants polítics, com ha estat en aquest 
cas. El Sr. Gavín ha estat combatiu, amb una oratòria i una trajectòria positiva. Li desitja 
els millors èxits. 
 
El Sr. alcalde agraeix al Sr. Gavín la bona tasca que ha fet per la ciutat i per les terres de 
Lleida. La relació entre l‟alcalde i el cap de l‟oposició ha de ser de confrontació. Però, 
aquesta confrontació ha de ser de projectes, d‟idees, de visions de ciutat, etc. Aquesta 
confrontació té un objectiu comú que és   treballar pel progrés dels lleidatans. Comparteix 
la reivindicació de la dignitat de la política i de la democràcia. Tots els candidats 
municipals li mereixen tot el respecte del món i l‟admiració, perquè estan disposats a 
dedicar una part del seu temps i de la seva vida familiar per a la ciutat. El Sr. Gavín ha 
treballat per a la ciutat des de l‟oposició. En el Ple, hi ha hagut més coincidències que 
discrepàncies, especialment en la immensa majoria de projectes de ciutat. Li agraeix la 
seva tasca que com a president de la Diputació ha fet  pel conjunt de les terres de Lleida. 
Li desitja molta sort en la seva nova responsabilitat. Està segur que des de CIMALSA 
continuarà treballant per les terres de Lleida en una matèria tan important com aquesta. 
Li desitja també tot l‟èxit en l‟àmbit personal i familiar.  
  
 
L‟alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari, 

Vist i plau, 
    L‟alcalde, 

 


